

CLUB TIMES

Jan-Feb 2026

www.dbrc.hk



To welcome the brand-new year, we have specially prepared a series of exciting festive celebration events for you. We wish you a year filled with prosperity and good fortune!

"The 18th Tennis Charity Cup" has been postponed to 24 January. Let's use tennis as a bridge to spread the spirit of love and sharing, and support local charities together. In addition to thrilling tennis matches, there will be food and game booths, so you can join the fun while doing good.

In February, a romantic chapter begins. We cordially invite you and your loved one to join the "Valentine's Day Flower Bear D.I.Y. Workshop", where you can create a unique Valentine's gift by hand. Afterwards, enjoy a warm and romantic Valentine's Day set dinner at D'Café, making unforgettable memories together.

From 1 to 19 February, Peony Chinese Restaurant will host the "Chinese New Year Bazaar", offering a variety of festive specialties and traditional delicacies to bring creativity and festive spirit to your New Year celebrations. On 18 February (the second day of Chinese New Year), you are warmly invited to enjoy the "Lion Dance Party"; and on 15 February, join the "Chinese Art and Craft Workshop" to celebrate joyful and harmonious New Year moments with friends and family.

We have always been dedicated to supporting local charities. This year, we will continue our partnership with the "Watchdog Early Education Centre" to spread love and care, bringing hope and warmth to those in need.

We sincerely invite you to join us in celebrating the festive season and creating warm, unforgettable moments with your loved ones.

Happy New Year and best wishes for all your endeavours!

為迎接嶄新的一年，康樂會特別為您精心籌備一系列精彩的新春賀年活動，祝願您新的一年迎春納福、福氣臨門！

「第18屆 Tennis Charity Cup」將順延至1月24日舉行。讓我們以網球為橋樑，齊心傳遞愛與分享的精神，為本地慈善機構盡一份力。當天除了精彩的網球賽事，更設有小食及遊戲攤位，讓大家在參與比賽之餘，亦可共襄善舉。

二月，浪漫的序章即將展開。我們誠邀您與摯愛參加「情人節玫瑰花熊手作坊」，親手製作獨一無二的情人節禮物，並於D'Café享用溫馨浪漫的情人節晚餐，締造難忘回憶。

2月1日至19日，牡丹軒將舉辦「賀年市集」，呈獻各式新春特色及傳統美食，為您的新年增添創意與濃厚慶氣氛。此外，2月18日（大年初二）誠邀您蒞臨欣賞「醒獅起舞」，並於2月15日參與「新春傳統手作工藝坊」，與親朋好友共度歡樂祥和的新春時光。

康樂會一向致力支持本地慈善機構，今年將繼續與「監護者早期教育中心」攜手合作，發揚愛與分享的精神，傳遞關愛，為有需要人士帶來希望與溫暖。

誠邀您與我們一同歡度佳節，與摯愛親朋共享溫馨難忘時光！

祝大家新年快樂、萬事如意！

The Management Team
DBRC



Chinese New Year – Fireworks Harbour Cruise 2026

賀歲維港煙花海上遊2026

Date 日期: 18.2.2026

農曆大年初二 (Wednesday 星期三)

Time 時間: 6:30pm – 9:30pm

Boarding Time 登船時間: 6:30pm

Boarding Location 登船地點: DB Pier 愉景灣碼頭

Ticket Price 費用:

Early Bird Offer 早鳥優惠

Now until 即日至 4.2.2026

	成人 Adult	小童 Child (3-11 years old 歲)
Member 會員	HK\$798	HK\$588
Member 's Guest 會員賓客	HK\$928	HK\$688

Original Prices 原價

	成人 Adult	小童 Child (3-11 years old 歲)
Member 會員	HK\$1068	HK\$728
Member 's Guest 會員賓客	HK\$1228	HK\$828

Enrolment Deadline 截止報名日期: 11.2.2026

Ticket includes 門票包括

Dinner Buffet 自助晚餐

2 Alcoholic Drinks For Adult 成人可享用兩杯酒精飲品

2 Non-Alcoholic Drinks For Child 兒童可享用兩杯非酒精飲品

Lucky Draw 幸運大抽獎



Enrolment &
Details
報名及詳情

Application forms are available at the DBRC and Club Siena Reception Counters.

請於康樂會及海澄湖畔會所接待處查詢報名詳情及索取表格。

Enquiries: 查詢: 2987 7381 / dbrc-enquiries@dbrc.hk

Please note DBRC may take photos and/ or videos during the event for internal record and/or marketing and promotional purpose, including but not limited to DBRC's website, social media platform and/or printed collateral.

請注意愉景灣康樂會在活動期間可能會進行拍照及/或錄影作為內部記錄及/或推廣和宣傳之用途

包括但不限於愉景灣、康樂會的網站社交媒體平台及/或印刷品。



AUBERGE
HOSPITALITY

DISCOVERY
愉景灣FLY

Live To Discover
生活 細味自愉

Chinese New Year - Lion Dance Party

醒獅起舞

With warm wishes for a joyous and prosperous Chinese New Year. Come join our lively Lion Dance Party on Wednesday, 18 February, the second day of the CNY at DB Recreation Club and Club Siena main entrances. Immerse yourself in the vibrant festivities, which will feature a mesmerizing Dot-the-Lion-Eyes and Catch-the-lettuce ceremonies followed by a thrilling lion dance performance. Get into the spirit by dressing up in a traditional Chinese Costume – and let's celebrate the vibrant festival together.

新春大吉！「醒獅起舞」將於二月十八日（星期三）馬年大年初二在愉景灣康樂會及海澄湖畔會所正門盛大舉行。我們為您預備了精彩的醒獅點睛、採青儀式及舞獅表演，祈求新一年富足平安，步步高陞！齊來穿上中式賀年服飾，共渡這熱鬧的節日！



18 February 2026 大年初二 (Wednesday 星期三)

DB Recreation Club 愉景灣康樂會 下午13:15pm

Club Siena 海澄湖畔會所 上午11:10am

Activities 活動	DB Recreation Club 愉景灣康樂會	Club Siena 海澄湖畔會所
Dot-the-Lion-Eyes & Catch-the-Lettuce Ceremonies and Lion Dance Show at the Main Entrance 會所正門舉行醒獅點睛、採青儀式及舞獅表演	2026.2.18 (Wednesday 星期三) 下午13:15pm	上午11:10am
Chinese Arts & Crafts Workshop at Lobby 新春傳統手工藝坊	2026.2.15 (Sunday 星期日) 下午2:00pm - 4:00pm	NIL

Traditional Chinese Costumes Recommended
歡迎穿著中式賀年服飾

Tel: 2987 7381 / 2987 7382 dbrc-enquiries@dbrc.hk

The performance schedule may change without prior notice.

如演出時間有所更改，將不作另行通知。



2 - 19/2/2026

Chinese New Year Bazaar

賀年市集

星期一至五 Mon - Fri

上午 11:30am - 下午 3:00pm
下午 6:00pm - 晚上 10:00pm

星期六、日及公眾假期 Sat, Sun & Public Holidays

上午 10:00am - 下午 4:00pm
下午 6:00pm - 晚上 10:00pm

地點 Location

Peony Chinese Restaurant 牡丹軒中菜廳



CNY Decoration
賀年裝飾



CNY Snack
賀年食品



Chinese Tea
茗茶



Dried Seafood
海味類



AUBERGE
HOSPITALITY

DISCOVERY
愉景灣

FLY | Live To Discover

生活 細味自愉



**6 & 20 Jan & 10 & 24 Feb 2026
Tuesday 8:00 pm sharp**

**COME JOIN US FOR A FUN TUESDAY NIGHT
AND WIN THE JACKPOT!**

A minimum food & beverage charge of HK\$80 per person

- HK\$20 per ticket/ game**
- Maximum 2 cards per player**

Guests of members will be charged a 15% service fee.

For enquiries, please call: 2500 1942

1月限定
Jan Special



Noodle Feast Promotion

1	Seafood Rice Vermicelli in Soup Tiger Prawn, Scallop, Seabass Fillet, Blue Crabmeat 海龍皇湯米線 大蝦，帶子，加州鱸魚柳及藍蟹肉	HK\$148
2	Vietnamese Angus Beef Slices Rice Noodles Soup 越式安格斯牛肉湯河粉	HK\$138
3	Chicken & Fish Maw Noodle in Soup 嫩雞魚肚湯春麵	HK\$138
4	Nyonya Curry Noodle in Soup Curry Chicken, Fishball, Bean Curd Skin & Puff, Boiled Egg, Long Beans, Bean Sprouts 娘惹咖喱雞麵 咖喱雞，魚蛋，腐皮，豆卜，雞蛋，四季豆，芽菜	HK\$138
5	Chicken & Pig Stomach, Pepper Rice Noodle in PepperSoup 胡椒豬肚雞絲湯米線	HK\$128

Photos are for reference only

圖片只供參考

Guests of members will be charged a 15% service fee.

會員賓客須另付15%的服務費。

For enquiries, please call: 2500 1942

如有查詢 請致電 : 2500 1942



2月限定
Feb Special



Noodle Feast Promotion

1	Tom Yum Goong Soup Rice Noodles, Thai Herbs 泰式冬蔭大蝦湯金邊粉	HK\$148
2	Vietnamese Beef Rice Noodle in Soup Angus Beef Slices, Beef Brisket, Beef Omasum Tripe, Beef Balls, Turnips 越式火車頭湯河粉 安格斯牛肉, 牛腩, 牛柏葉, 牛丸, 蘿蔔	HK\$138
3	Chicken & Fish Maw Noodle in Soup 嫩雞魚肚陽春麵	HK\$138
4	Nyonya Curry Mixed Noodle Curry Chicken, Fishball, Bean Curd Skin & Puff, Boiled Egg, Long Beans, Bean Sprouts 娘惹咖喱撈麵 咖喱雞, 魚蛋, 腐皮, 豆卜, 雞蛋, 四季豆, 芽菜	HK\$138
5	Chicken & Pig Stomach, Pepper Rice Noodle in Pepper Soup 胡椒豬肚雞絲湯米線	HK\$128



Photos are for reference only
圖片只供參考

Guests of members will be charged a 15% service fee.
會員賓客須另付15%的服務費。

For enquiries, please call: 2500 1942
如有查詢 請致電 : 2500 1942



Valentine's Day Set Dinner

14 February 2026

Pan-fried Hokkaido Scallops, Parma Ham & Melon

Mesclun Mixed Greens & Fresh Fig

香煎北海道帶子, 蜜瓜巴馬火腿

田園沙律菜, 鮮無花果

Cream of Asparagus

蘆荀忌廉湯

Charcoal-grilled N.Z. Beef Tenderloin, Hungry Duck Foie Gras

Grilled Zucchini, Mashed Potato, Red Wine Gravy

炭燒紐西蘭牛柳, 匈牙利鴨肝

意大利瓜, 薯蓉, 紅酒燒汁

Or 或

Pan-fried Grouper Fillet

Baby Carrots & Brussels Sprout, Mango Salsa

香煎東星魚柳

甘荀苗, 小椰菜, 芒果沙沙醬

Or 或

Charcoal-grilled OP Ribs (500g)

Grilled Zucchini, Mashed Potato, Red Wine Gravy

炭燒有骨牛肋眼 (500克)

意大利瓜, 薯蓉, 紅酒燒汁

+HK\$58

Chocolate Lava Cake

Haagen-Dazs Vanilla Ice-cream, Mixed Berries

朱古力心太軟

香草雪糕, 雜草莓

Freshly Brewed Coffee or Tea

即磨咖啡或茶

Complimentary one glass of selected House Wine or Sparkling per person

每位奉送精選葡萄酒或氣泡酒乙杯

二位用 HK\$688 for 2 persons

Guests of members will be charged a 15% service fee.
會員賓客須另付15%的服務費。

Valentine's Day Flower Bear D.I.Y. Workshop

情人節玫瑰花熊手作坊

14.2.2026 (Saturday 星期六)

4:00pm - 6:00pm

DBRC Lobby 康樂會大堂

Free
for Members
會員免費



Limited quota and will be allocated on a first-come, first-served basis.
名額有限，先到先得

Please note DBRC may take photos and/ or videos during the event for internal record and/ or marketing and promotional purpose, including but not limited to DBRC's website, social media platform and/ or printed collateral.
請注意愉景灣康樂會在活動期間可能會進行拍照及/或錄影作為內部記錄及/或推廣和宣傳之用途包括但不限於愉景灣、康樂會的網站社交媒体平台及/或印刷品。

Enquiries 暫詢: 2987 7381

The 30th Tennis NATIONS CUP 2026

*7 & 8 March
Saturday & Sunday*

TOURNAMENT

8:00am - 6:00pm

CARNIVAL

10:00am - 5:00pm

DINNER PARTY

7:00pm - 10:00pm

(8 March, Club Siena)

**20 Teams
(8 Men & 4 Women
per Team)**

Please contact Tournament Director –

Ajit Gidwani 9779-0747 (WhatsApp) should you require more information

Special Thanks

FORWARDMOTION



AUBERGE
HOSPITALITY

DISCOVERY
愉景灣
FLY | Live To Discover
生活 細味自愉



The 30th Tennis Nations Cup 2026 Carnival

7 & 8 March 2026

Sat & Sun

10:00am – 5:00pm

DBRC Lawn Area



Game Booth

Food Kiosk

Bouncy Castle

Face Painting

And more....

Postural Correction Programme

改善姿勢課程

Prevent and alleviate pain and discomfort in the specified areas:

專門針對指定部位，預防並緩解疼痛和不適：

- Neck & Shoulders
肩頸部
- Back & Lower Back
背部和下背部

Register Now! 立即報名！

Limited Offer 限時優惠

(1/1/2026 - 31/3/2026)

**HK\$5200
10 sessions 節**

HK\$600 / session 節

(每節45分鐘/ mins per session)



Programme Highlight 課程特色：

- Targeted stretching and strength exercises
針對性拉伸、力量訓練與姿勢矯正
- Relieves muscle tension and improves core stability
緩解肌肉緊張引起的疼痛，增強核心穩定
- Enhances posture and confidence
改善體態，提升自信與外在形象
- beginner-friendly and suitable for all ages
動作簡單，適合各年齡層及健身初學者

For enquiries 檢討：

2500 1849 (DBRC) / 3156 7422 (Club Siena)

Terms and conditions apply. In case of any dispute, Discovery Bay Recreation Club reserve the right of the final decision.
優惠受條款及細則約束。如有任何爭議，愉景灣康樂會保留最終決定權。

Harry Wright Swimming Programme



Harry Wright programme provides modern and progressive curricula in a positive learning environment that ensures progression, talent identification and pathways of excellence for all swimmers at any age or ability.

Spring Term

Period: 5 January to 14 March 2026

Day: Monday to Saturday

(Open for members and guests. Schedule details available on HWI website www.harrywright.com.hk)

Range of lessons:

- ★ Parent & Infant (4-23 months)
- ★ Preschool (2.0-4.11 years)
- ★ Learn to Swim (3.0 years & above)
- ★ Swim Team
- ★ Beginner 1 - Beginner 4
- ★ Improver
- ★ Swim Team



For more information, please email swimming@harrywright.com.hk
Hotline (+852)2575 6279



New term opens for registration

- Ballet
- Freestyle/Hip-Hop
- Acro Dance
- Adult Hip-hop

Island Dance has been teaching dance and instilling confidence through performance to the children of Discovery Bay for over 30 years!

They teach Freestyle Jazz, Ballet, Hip Hop, Acro and Contemporary.

Four professional, diverse and talented teachers teaching 5 days a week at DBRC and Club Siena.

Students of all dance levels are welcome!

Application forms are available at DBRC and Club Siena.

Offering ISTD examinations and performance opportunities in Discovery Bay and Hong Kong island. Trial classes are available. Please call or whatsapp 91590663 for more details.





Gymnastics

Come join the new term programme!

18 August 2025 to 13 February 2026

Classes: Mon & Fri

Aged 3 years old up (All levels)

Location: Club Siena Dance Studio

Sportsmanship Gymnastics would like to see healthy and well behave Gymnasts with positive energy.

For course details please contact:

Charles Chan

Email: Sportmanshiphk@gmail.com



Wing Chun

New term opens for registration

5 Jan 2026 – 23 Feb 2026

Kids A class (6-10 years old) 3:45pm - 4:45pm

Youth B class (11-17 years old) 4:45pm - 5:45pm

Every Monday at Club Siena

Wing Chun helps you enhance self-confidence, build physical fitness and mental toughness.

For course details please contact: **Kiel Leung**
M: 9249 1021 Email: Kungfu.force@gmail.com

ANNUAL TENNIS CHAMPIONSHIPS 2025



ANNUAL TENNIS CHAMPIONSHIPS 2025

RESULTS

CONGRATULATIONS!

EVENTS	CHAMPION	RUNNER-UP
Men's Open Singles	Jamie Chen	Reid Covington
Women's Open Singles	Kyoko Funo	Gigi Cumahig
Men's Open Doubles	Reid Covington / Parth Sane	Ryan Mak / Anderson Chan
Women's Open Doubles	Kyoko Funo / Kung Winchester	Mai Mai Lee / Demi Miao
Mixed Doubles	Kyoko Funo / Ryan Mak	Angela Wu / Anderson Chan
Men's Legends Singles	Markus Loeffler	Ian Marr
Parent-Child U14 Doubles	Alexander Hudak / Peter Hudak	N/A
Junior Singles U10	Cadam Henzell	Joseph Huang
Junior Singles U12	Nevo Bensadon	Maximilian Lohoff
Junior Singles U14	Maximilian Lohoff	Nevo Bensadon
Junior Singles U16	Jiho Kim	Oscar Millich
Junior Doubles U12	Alejandro Bellver / Haoting Han	Luk Suardi / Alisa Dampier
Junior Doubles U14	Nevo Bensadon / Maximilian Lohoff	Oscar Millich / Elisa Gualandi

Padel Qualifiers 2025



HTH x DB Padel Friendly Match 2025



WORLD PICKLEBALL CHAMPIONSHIP 2025, HONG KONG CHINA

5 – 7 DEC 2025



WORLD PICKLEBALL CHAMPIONSHIP 2025, HONG KONG CHINA

5 – 7 DEC 2025



Christmas Fun Day



Christmas Charity Sale

香港唐氏綜合症協會
The Hong Kong Down Syndrome Association

Thank you all for your incredible support at the Christmas Charity Sale!

Thanks to your enthusiasm and generosity, many items were sold out that day, raising a total of HK\$2,030 for the Hong Kong Down Syndrome Association. Your kind donations will bring joy and warmth to the children supported by the Association during this Christmas season.

感謝大家對聖誕慈善義賣會的熱烈支持！在大家的積極參與下，大部份商品已在當天售罄。共籌得善款港幣\$2,030，這筆款項將用於支持「香港唐氏綜合症協會」。感謝大家的慷慨捐助，為需要幫助的兒童帶來一個充滿歡樂和溫暖的聖誕節！



RENOVATION & IMPROVEMENT WORK SUMMARY 2025

Feb 2月

- Air-Conditioning maintenance works
冷氣保養工程
- Sunshade repainting work at Tennis courts no.1 & 3 and padel courts
一號、三號網球場及板網球場遮陽篷鐵架油漆翻新工程

Mar 3月

- Lighting enhancement work for padel courts
板網球場電燈優化工程
- Repainting works in 1/F corridor
一樓走廊油漆翻新工程

Apr 4月

- Fitness centre floor mat & equipment replacement
健身中心更換地墊及健身設備
- Lobby ceiling maintenance work
大堂天花維修工程
- Female changing room sauna maintenance work
女更衣室桑拿維修工程

May 5月

- Renovation for new entertainment room
新娛樂室翻新工程
- Lighting maintenance work for table tennis room no. 2
二號乒乓球室照明系統維修工程
- Installed automatic Door at D'Café
D'Café自動門安裝
- Male changing room steam room maintenance work
男更衣室桑拿維修工程
- Snooker room ceiling maintenance work
桌球室天花維修工程



Jun 6月

- 5 new pickleball courts installation (No.3A - 3E)
興建5個全新匹克球場工程(3A - 3E球場)
- No.2A padel court installation
2A板網球場興建工程
- Cricket nets reconstruction with new grass turf installed
木球練習場重建及鋪設新草坪
- Tennis courts sunshade enhancement work
網球場遮陽篷優化工程
- Tennis court no.1 lighting system enhancement work
一號網球場照明系統優化工程



Jul 7月

- D'Café added the new toy "Giant Jenga"
D'Café新增巨型層層疊玩具
- Tennis court no.4 minor maintenance work
四號網球場小型維修工程

Aug 8月

- Children's Playroom added new toys and storybooks
兒童遊戲室新增玩具及圖書
- Repainting works in the corridor next to squash court no.2
二號壁球場旁走廊油漆翻新工程
- Terrace Door enhancement work in D'Café
D'Café 露台玻璃門優化工程



Sep 9月

- Lawn area enhancement work
草坪優化工程
- Reading room and lobby enhancement work
閱讀室及大堂優化工程



Oct 10月

- Resurfacing maintenance work for tennis courts no.4 to 11
四號至十一號網球場地面維修工程



Nov 11月

- Repainting works in 1/F corridor
一樓走廊油漆翻新工程
- Lighting maintenance work on padel courts
板網球場照明系統維修工程



Dec 12月

- Replacement of windbreaks for tennis courts
更換全新網球場防風網

RENOVATION & IMPROVEMENT WORK SUMMARY 2025

Apr 4月

- Enhancement works in G/F Siena Room
地下海澄湖畔室優化工程
- Ace & Tile Room construction work
Ace & Tile Room 興建工程



May 5月

- 1/F changing rooms enhancement work 一樓更衣室優化工程



Jun 6月

- Fitness centre installed new fitness equipment 健身中心更換全新健身設備
- Bowling shoes replacement 更換保齡球鞋
- 1/F changing rooms sauna and steam room maintenance work 一樓更衣室桑拿及蒸氣室維修工程



Oct 10月

- Partial area of the outdoor freeform pool maintenance work 室外不規則池位置維修工程
- Family changing room maintenance work 家庭更衣室維修工程

Nov 11月

- G/F Female changing room enhancement work 地下女更衣室優化工程

Dec 12月

- Outdoor multi-purpose court enhancement work 室外多用途球場優化工程
- Renovation for new entertainment room 新娛樂室翻新工程
- Outdoor hallway by the entrance and water fountain enhancement work 正門室外長廊及噴水池優化工程

“Love Giving” Donation @ DBRC 「愛心奉獻」慈善籌款活動@ 愉景灣康樂會

由2026年1月1日至2月28日，愉景灣康樂會與「監護者」再次共同舉辦「愛心奉獻」活動，新一年繼續為「監護者早期教育中心」的兒童提供捐助。

「監護者」籌務經費的捐款箱設置於康樂會接待處，每一筆的捐款都可以幫助有特殊教育需要的兒童，支援他們解決學習上的困難，從而讓他們的臉上綻放笑容。鼓勵您的慷慨捐助將為他們帶來希望和歡樂。

Starting from 1 January to 28 February 2026, Discovery Bay Recreation Club and "Watchdog" jointly organized the "Love Giving" fundraising, aiming to provide donations for the children at the "Watchdog Early Education Center".

The donation box for fundraising of "Watchdog" was placed at the reception of the DBRC. Each donation can help children with special educational needs, supporting them in overcoming learning difficulties and bringing smiles to their faces. Your generous contributions will serve as a source of hope and happiness for them.



About Watchdog 關於「監護者」:

Founded in 1983, Watchdog Early Education Centre provides classroom instruction and individual therapy, Speech therapy, Music therapy, Yoga therapy and special needs teachers training in both English and Cantonese preschool students. The largest single diagnosis of students attending Watchdog is Autism Spectrum Disorders (ASD). Other diagnosis includes Down's Syndrome, Cerebral Palsy, Global Developmental Delays and Attention Deficit Hyperactivity Disorder.



監護者早期教育中心成立於1983年，致力為操英語及廣東話有特殊教育需要的學前兒童，提供語言治療、職業治療、物理治療、音樂治療、瑜珈治療及小組或獨立特殊教育課程。「監護者」的兒童大部分被診斷有自閉症，其餘兒童則患有唐氏綜合症、大腦麻痺、發展遲緩或專注力失調及過度活躍症等。



Watchdog Early
Education Centre
監護者早期教育中心



Present a valid DBRC Membership card to enjoy the following privileges:

出示有效之愉景灣康樂會會員卡，尊享以下禮遇：

From now until 31 March 2027, enjoy an exclusive 15% off on KEF products* at the KEF Music Gallery in Central.

由即日起至2027年3月31日，於中環KEF Music Gallery選購KEF產品*可享有八五折專屬優惠。

*Excludes newly launched products 新品除外



Enjoy a 15% discount on any purchase at KORE online store when using the code "DBRC2026" at check-out



From now to 31 Dec 2026, enjoy an exclusive 8% discount on regular-priced items at designated Venchi shops by presenting a valid DBRC membership card.

由即日起至2026年12月31日，出示有效的愉景灣康樂會會員證到指定的Venchi門市購買正價產品，即可享受專屬九二折優惠。

Discount Available At 優惠適用店鋪：

1. Venchi, ifc mall - Shop 1055, 1/F, ifc mall, Central
2. Venchi, Pacific Place - Unit 113, Level 1, Pacific Place, Admiralty

Present a valid DBRC Membership card to enjoy the following privileges:

出示有效之愉景灣康樂會會員卡，尊享以下禮遇：

1. Enjoy 20% off a la carte menu (only applicable to food and non-alcoholic drinks)
惠顧單點餐目即可享八折優惠 (適用於食物及非酒精飲品)
2. Enjoy 35% off dinner buffet (every Friday to Sunday)
惠顧自助晚餐即可享六五折優惠 (星期五至星期日)

For enquiries & reservations 査詢及訂座: 2295 8299

Terms & Conditions 條款及細則:

Offer is for dine-in only. Blackout dates apply. Subject to a 10% service charge. Alcoholic drinks and service charge are based on the original price. Only applicable to a maximum of 12 persons per table per transaction. Advance reservation is required.

優惠只限堂食；優惠不適用於指定日子；另收10%服務費；任何酒類飲品和服務費均以原價計算；只適用於每桌每次交易最多12人；必須提前預訂座位。

Special public skating admission at HK\$65 for public skating sessions
公眾溜冰時段優惠價每位HK\$65

Terms & Conditions 條款及細則:

1. The offer is valid until 31 December 2026. 此優惠有效期至2026年12月31日。
2. The offer cannot be used during any special events, special sessions, and blackout dates as designated by DB Ice Rink. 此優惠不適用於愉景灣溜冰場之指定日子及時段或舉行特別活動期間使用。
3. The offer cannot be used in conjunction with other promotions or discount offers and cannot be redeemed or exchanged for cash or other products/services. 此優惠不可與其他推廣或折扣優惠同時使用，亦不可兌換現金或其他產品或服務。
4. Members of Discovery Bay Recreation Club must present the eligible membership card to redeem the offer. 愉景灣康樂會會員必須出示有效之會員證以換領此優惠。
5. The schedule of public skating sessions is subject to change without prior notice. Please refer to the official website of DB Ice Rink for details and updates. 公眾溜冰時段之時間表或會有所更改，恕不另行通知。詳情與最新資訊請參閱愉景灣溜冰場官方網站。
6. DB Ice Rink reserves the right to change the terms and conditions without prior notice. In case of dispute, the decision of DB Ice Rink shall be final. 愉景灣溜冰場保留隨時更改條款及細則之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，愉景灣溜冰場保留最終決定權。



DB Ice Rink

Present a valid DBRC Membership card to enjoy the following privileges:

出示有效之愉景灣康樂會會員卡，尊享以下禮遇：

1. 10% off takeaway orders from food menu for lunch and dinner period
午市及晚市時段所有食品餐牌，外賣自取九折優惠
2. 10% off dine in orders from food menu from Monday to Friday lunch period
星期一至五午市時段，所有食品餐牌，堂食九折優惠
3. 20% off dine in orders from food menu from Monday to Friday dinner period
星期一至五晚市時段，所有食品餐牌，堂食八折優惠

Terms & Conditions 條款及細則:

These offers are not applicable on festive days, festive eves, public holidays and blackout dates.
優惠不適用於節日，節日前夕、公眾假期及指定日子。



PEONY

1. Waive the service charge on food and beverage menu for dine in and take away from Monday to Sunday
星期一至日食品及飲料餐牌，堂食及外賣全日免收服務費
2. 30% off for selected alcohol (Mon – Fri: 5pm – 10pm, Sat, Sun & PH: 3pm – 10pm)
精選酒類飲品七折優惠 (星期一至五: 下午5時至10時，星期六、日及公眾假期: 下午3時至10時)

Terms and Conditions 條款及細則:

1. Discovery Bay Recreation Club Membership card must be presented to enjoy the offer.
必須出示愉景灣康樂會會員證以享用優惠。
2. Offers cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, or gift/discount/cash vouchers (unless specified) and cannot be redeemed or exchange for cash or other products.
優惠不可與其他推廣、折扣或禮券/折扣券/現金券同時使用(除特別註明外)，亦不可兌換現金或其他產品。
3. Terms and conditions apply. Please contact the merchants directly for details.
優惠受有關條款及細則約束，詳情請直接聯絡商戶查詢。
4. Discovery Bay Recreation Club Limited and the merchants reserve the right to amend or withdraw any terms and conditions or terminate these offers at any time without prior notice.
愉景灣康樂會有限公司及上述商戶保留隨時修改或取消此優惠之任何條款及細則或終止此優惠之權利，恕不另行通知。
5. In case of any dispute, the decision of Discovery Bay Recreation Club Limited and the merchants shall be final.
如有任何爭議，愉景灣康樂會有限公司及上述商戶保留最終決定權。



Terms and Conditions 條款及細則:

1. Discovery Bay Recreation Club Membership card must be presented to enjoy the offer.
必須出示愉景灣康樂會會員證以享用優惠。
2. Offers cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, or gift/discount/cash vouchers (unless specified) and cannot be redeemed or exchange for cash or other products.
優惠不可與其他推廣、折扣或禮券/折扣券/現金券同時使用(除特別註明外)，亦不可兌換現金或其他產品。
3. Terms and conditions apply. Please contact the merchants directly for details.
優惠受有關條款及細則約束，詳情請直接聯絡商戶查詢。
4. Discovery Bay Recreation Club Limited and the merchants reserve the right to amend or withdraw any terms and conditions or terminate these offers at any time without prior notice.
愉景灣康樂會有限公司及上述商戶保留隨時修改或取消此優惠之任何條款及細則或終止此優惠之權利，恕不另行通知。
5. In case of any dispute, the decision of Discovery Bay Recreation Club Limited and the merchants shall be final.
如有任何爭議，愉景灣康樂會有限公司及上述商戶保留最終決定權。



AUBERGE
HOSPITALITY

For enquiries 査詢: 2987 7381

DISCOVERY
愉景灣 | *Live To Discover*
生活 細味自愉

Enchanting Moments Await: Romantic Rendezvous @ Discovery Bay

情約二月 @ 愉景灣

Prepare for an enchanting celebration of love at Discovery Bay this February. For an unforgettable touch, display a heartfelt love message on our Central Pier 3 or DB Ice Rink big screen, or capture beautiful memories beside the renowned LED candle hearts on the beach, set against the shimmering sea, while being serenaded by live performances from the popular busking group, The Flame. Explore unique handcrafted gifts at the Weekend Market on 14th and 15th February. We are also offering special bouquet and dining packages. Don't miss our social media game for a chance to win Hong Kong Express flight tickets. Create romantic moments at Discovery Bay this Valentine's Day!

今年情人節，「情約二月 @ 愉景灣」約定您！想擁有獨一無二的浪漫體驗？可於中環3號碼頭或愉景灣溜冰場的大型屏幕展示個人化愛情宣言，為摯愛留下深刻印記。大白灣沙灘將點亮數千盞心形LED燭光，讓您與摯愛沉浸在夢幻的拍照場景。同時更有Busking樂隊The Flame現場音樂表演，以柔情樂韻增添浪漫氣氛。2月14日至15日，別錯過我們的周末露天市集，精選特色禮品等著您來挑選！此外，還可預訂情人節限定的花束連餐飲套餐，與另一半共度一個難以忘懷的浪漫夜。密切留意愉景灣Facebook及Instagram，參加有獎遊戲贏取「香港快運」機票，延續浪漫旅程！



FITNESS TIPS

Focus on technique and form
注重技術和形式

Reps with lighter weights and good technique will improve your gains much quicker compared to lifting heavier weights with poor technique.



與使用較差技術舉起較重的重量相比，重覆使用較輕重量加上良好技術，可以更快地提高您的健身收益。

Event For Fun

- 1 Jan – 31 Jan
Noodles Feast Promotion, D'Café
- 6 Jan
Bingo Night, D'Café
- 20 Jan
Bingo Night, D'Café
- 24 Jan
The 18th Tennis Charity Cup, DBRC
- 1 Feb – 28 Feb
Noodles Feast Promotion, D'Café
- 2-19 Feb
Chinese New Year Bazaar, Peony
- 14 Feb
Valentine's Day Set Dinner, D'Café
Valentine's Day Flower Bear Workshop, DBRC
- 15 Feb
Chinese Arts & Crafts Workshop, DBRC
- 18 Feb
Chinese New Year – Lion Dance Party, DBRC & Club Siena

慶團圓盆菜及賀年糕點

Chinese New Year Treasure Pot and Delicacies



牡丹軒中菜廳誠意獻上多款特色賀年糕點及豐盛團圓盆菜，邀您與摯愛親友共聚一堂，歡慶新春佳節，一同品嚐傳統佳節美饌，為新一年增添幸福與喜悅。

Peony Chinese Restaurant is delighted to present a selection of festive Chinese New Year delicacies and sumptuous Treasure Pot, perfect for reunion celebrations.

Gather with your loved ones to enjoy these traditional delights, and welcome the new year filled with happiness and joy.



愉景灣康樂會會員慶團圓盆菜優惠

Treasure Pot Offer for DBRC Members

HK\$1,088 四位用 For 4 persons

(原價 Original Price: HK\$1,588 四位用 For 4 persons)

HK\$1,888 八位用 For 8 persons

(原價 Original Price: HK\$2,388 四位用 For 4 persons)



賀年糕點預訂日期: 即日起至2月16日:

Chinese New Year Delicacies Order Period: Now to 16 Feb 2026;

早鳥優惠預訂日期: 即日起至2026年1月31日

Early Bird Order Period: Now to 31 Jan 2026

提取日期: 2026年2月1日至2月16日

Collection Period: 1 to 16 Feb 2026

慶團圓盆菜必須提前3天訂購 (僅限外賣)

Treasure Pot must be ordered 3 days in advance (Takeaway only)

慶團圓盆菜提取日期: 即日起至2026年2月22日

Treasure Pot Collection Period: Now to 22 Feb 2026

圖片只供參考 Photos are for reference only

賀年糕點訂購表格
CNY Delicacies Order Form



慶團圓盆菜訂購表格
Treasure Pot Order Form



查詢及訂購 Enquiry and order: +852 2215 0833



喜迎馬年，牡丹軒中菜廳特別推出賀年佳餚盛宴讓你與家人歡賀佳節。

Welcome the Year of the Horse and celebrate heartwarming reunions with Peony Chinese Restaurant's intricately crafted set menus.

HK\$1,688 up 起 / 4 Person 四位用
HK\$2,688 up 起 / 6 Person 六位用
HK\$5,088 up 起 / 10 Person 十位用



以上價目均另設加一服務費

All prices are subject to 10% service charge

查詢及訂購 Enquiry & Order: +852 2215 0833



Shop 153A, 1/F, DB Plaza
愉景廣場 1 樓 153A



DISCOVERY 愉景灣 Bay | Live To Discover
生活 細味自愉



情人節晚市套餐 Valentine's Day Dinner Menu



牡丹薈萃

蜜汁黑豚叉燒 | 玫瑰糖霜山藥

Barbecued Iberico Pork Fillet, Honey Sauce

Chilled Chinese Yam, Royal Icing

清酒鮮鮑魚

Marinated Sliced Fresh Abalone, Sake

杏趣海皇金湯

Braised Seafood Soup, Diced Seafood, Almond Crisp

鮮蟹肉焗釀蟹蓋

Baked Crab Shell, Fresh Crab Meat

香草慢煮牛肋肉

Slow-cooked Beef Short Rib, Herb Vanilla, Gravy Sauce

銀蘿珊瑚竹笙卷

Simmered Bamboo Piths, Fungus, Turnip

龍蝦湯皇帝蟹柳炆伊麵

Braised E-fu Noodle, King Crab Meat, Lobster Broth

情人節甜品

Valentine's Day Dessert

每位奉送 Barons de Rothschild Brut 香檳乙杯

Complementary one glass of champagne Barons de Rothschild Brut

於2026年2月7日或之前預訂，可享早鳥優惠價港幣\$1,188 兩位用（原價港幣\$1,688 兩位用）
Reserve on or before 7 February 2026 to enjoy the early bird price of HK\$1,188 for two persons
(Original price HK\$1,688 for two persons)

以上價目均另設加一服務費
All prices are subjected to 10% service charge

此優惠不能與其他優惠同時使用
This offer cannot be used in conjunction with other offers and discounts

查詢及訂座 Enquiries or reservations: +852 2215 0833

